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Laarbeek, 26 april 2021 
 

 
Aan: leden Commissie Algemene Zaken 
         (ten behoeve van vergadering 3 juni 2021) 
 
 
Geachte dames en heren, 
 
 
Hierbij bied ik u namens het bestuur van ons ondernemersfonds de onlangs door ons 
goedgekeurde en ondertekende jaarrekening over 2020 aan. Deze getekende versie is alleen 
voor intern gebruik en voor u. De niet van handtekeningen voorziene versie zal op onze 
website worden geplaatst en is daardoor voor een ieder ter inzage. 
 
In 2020 zijn alle uitgaven van de clusters SBL en SPL centraal door OFL betaald. Onze 
accountant heeft die uitgaven gecontroleerd hetgeen heeft geleid tot de bij onze jaarrekening 
gevoegde bijlage met de diverse saldi. CML heeft nog wel een jaarrekening opgesteld, deze is 
ook door onze accountant en door ons goedgekeurd. De was getekend versie van die 
jaarrekening wordt binnenkort via de website van CML voor een ieder toegankelijk gemaakt. 
Vanaf 2021 zullen ook de uitgaven van CML centraal door OFL worden betaald. In 2020 
verzorgde CML (deels) nog de administratie van de reclamebelastinggelden voor het Piet van 
Thielplein. Inmiddels hebben zowel de winkeliersvereniging van het Piet van Thielplein als 
de winkeliersvereniging van het Heuvelplein een eigen bankrekening. De opbrengst van de 
reclamebelasting wordt door CML nu een op een doorgestort naar de eerder genoemde 
bankrekeningen. 
 
In 2020 is de Stichting Buitengebied Laarbeek opgericht en als vervanger van ZLTO afdeling 
Laarbeek deel gaan uitmaken van onze stichting. SBL is er voor alle ondernemers in het 
buitengebied, dus niet alleen voor de agrarische ondernemers. 
 
Wij bieden u hierbij ook een overzicht van de in 2020 ondersteunde en uitgevoerde projecten 
aan en een prognose van de dit jaar te ondersteunen en uit te voeren projecten. Door met name 
corona hebben wij in 2020 aanzienlijk minder projectaanvragen gekregen. Dat zal zeker ook 
voor 2021 gelden. 
 
In onze brief van 25 januari jl. hebben wij aangegeven de in 2016 toegezegde enquête te laten 
uitvoeren door het bedrijf Toponderzoek te Horst. De uitkomst van dat onderzoek en de 
uitslag van het in december door dit bedrijf onder de inwoners van Laarbeek gehouden 
onderzoek hebben we deze week via de geëigende weg aangeboden aan de gemeente, met het 
verzoek de behandeling van deze rapportage ook zo enigszins mogelijk in uw vergadering van 
3 juni te laten plaatsvinden.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Jack Vlaming 
Secretaris Ondernemersfonds Laarbeek       
  


